
Vragen voor vragenhalfuurtje dd 25 september 2017 

 

Vragen Fietspad Zeist-West - De Uithof 

De provincie Utrecht heeft een variantenstudie laten uitvoeren naar de alom ongewenste nieuwe 

fietsverbinding tussen Zeist-West en de Uithof. De uitkomsten hiervan zullen in een besloten 

bijeenkomst (gepland 26 september) met de gemeentes De Bilt en Zeist worden besproken. Natuur- 

en milieuorganisaties en de fietsersbond hebben zich eerder duidelijk uitgesproken tégen het 

fietspad. Ook de gemeentes De Bilt en Zeist wilden er niet aan. De aanleg ervan zou zorgen voor 

ernstige aantasting van natuur-, landschaps- en cultuurhistorische waarden. 

1. Waarom worden de nieuwe onderzoeksuitkomsten besproken in een besloten bijeenkomst? 

2. Worden de uitkomsten openbaar gemaakt? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

3. Is in het onderzoek de optie meegenomen om bestaande infrastructuur fietsvriendelijker 

maken? Zo nee, waarom niet? 

 

 

Hiltje Keller, 

Partij voor de Dieren 


